



Sektionsmöte fotboll nr 8/2024

Datum: 2024-11-18, kl. 19:00

Plats: Rasbo IP

Närvarande representant för, namn:

A-lag herrar: Gustav Olsson	GO
P10-12: Tomas Bergström	TB
P10-12, sjukvårdsmaterial: Simon Rundberg	SR
F12-13, sekreterare: Jessica Sadjak Framming	JSF
F12-13, kassör: Johan Wiksten	JW
F14-15, ansvarig sociala medier: Johan Garstrand	JGa
P15, materialare: Niklas Dahlin	ND
P15, ordförande: Nastasha Mattsson	NM

Frånvarande representant för:

Damlag: Daniel Fredriksson	DF
B-lag herrar: Tomas Bergström (tills ny tillsätts)	TB
F09-11 & domaransvarig: Signe Olsson (letar efter ny representant)	SO
P13-14: Ida Holm	IH
P15 & P17: Johan Grinsvall	JGr
F16/17, utbildningsansvarig: Mikael Salenstedt	MS
F16/17: Jan Nilsson	JN
Team 18:	
P/F-19:	

Delges: Huvudstyrelsen samt sektionen

Budgetmöte: 2025-01-13

Nästa möte, 09: 2025-01-20

Tid: 19:00 – 21:00

Plats: Rasbo IP

Numrering av protokoll

Punkterna numreras med tre positioner där första siffran anger vid vilket möte frågan togs upp, andra siffran anger dagordningsrubrik och tredje siffran anger ärendets ordningsnummer. Ej avslutad fråga behåller sitt nummer i följande protokoll. Färdigbehandlad punkt tas bort ur protokoll. Tillägg i kvarstående punkt anges med ordet "Tillägg" följt av protokollsdatum. I högermarginalen anges signatur för den som är ansvarig för punktens behandling. Punkt som uppdateras vid varje möte ges inget löpnummer.

1 Öppnande av möte

2 Genomgång av föregående protokoll

8.2.1 Föregående protokoll godkändes.

3 Ekonomi – info, budget, bokslut

8.3.1 Inga kommentarer.

4 Senior, lägesuppdatering från lagen

Damlaget – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Just nu är det osäkert om det blir ett Damlag nästa år. Lövgren ska dock kolla med Damlagen i innebandyn om intresse finns från deras sida.

A-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Paus nu, men truppen ser ut som vanligt. Tränaren är osäker om han blir kvar i laget nästa år. Ev kan det bli någon spelare som blir assisterande tränare.

B-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Vann serien, går upp i D7 nästa år. H6+H4+H1-innebandyn blir ev grunden till detta lag nästa år.

5 Ungdom, lägesuppdatering från lagen

F09-11

Kommer ev spela i F15-serie nästa år med dispens för 09:or. Laget önskar få ta över damlagets matchställ och bollar. Alla äldre tjejer är välkomna att träna med laget. Signe ska hitta en ny representant till dessa möten. Signe + en till tränare önskar gå spelforumsutbildning (11-manna) – digital utbildning (gratis).

P10-12

Har träning en gång i veckan på Österängen. Utskick görs från P10-12 om att P13 är välkomna att träna med dem.

F12-13

Halva laget har träning på Österängen, resten kör innebandy istället. Ser över seriespel 2025.

P-13/14

Dubbla lagkassor och spelar i två olika serier. Rörigt i laget. Fotbollssektionen tar kontakt med ledarna. Utskick görs från P10-12 om att P13 är välkomna att träna med dem.

F-14/15

Kör på med träningar i Löten en dag/v och fys utomhus en gång/v. Ska köra cup i januari och mars.

P-15

26 st spelare i laget. Paus över vintern, i stort sett alla kör innebandy. Ledarmöte på gång, kör 7-manna till våren. Två lag anmäls ev till serier där även P16 bjuds in.

F-16/17

-

P-17

Paus tills i vår. Siktat på två lag i serien. 24 spelare, 5 ledare. Parkcupen gick jättebra.

P/F-18/Team 18

-

P/F-19

-

6 Domare

- 7.6.3 Signe anser att teoriutbildningen från Fotbollsförbundet bör hållas årligen.
- 7.6.4 Önskvärt om föräldrarna går kurs så de kan döma vid behov (5- o 7-manna) ALLA
- 8.6.1 Ny domaransvarig behöver bjudas in till nästa möte. NM
- 8.6.2 En domare har enl uppgift blivit utskälld av en av våra ledare vid en P12-match. Det är INTE ok att en av våra ledare eller föräldrar gör så! NM tar kontakt med domaren samt den som bettet sig illa. NM
- 8.6.3 Föräldrakoll-kurs finns att gå digitalt (länk utskickad av TB), rekommenderas varmt! ALLA

7 Material

- 8.7.1 Simon blir ansvarig för sjukvårdsmaterial för säsong 2025. SR
- 8.7.2 Kylspray, kylpåsar, plåster, lindor mm finns i container. info
- 8.7.3 Önskemål finns att numrerade västar för bortamatcher köps in alt att bortaställ ses över och finns tillgängliga för alla.

8 Utbildning

- 8.8.1 HLR-kurs hålls under våren. Kallelse kommer gå ut.
- 8.8.2 Utbildning till våren som vi troligen kommer få köra är "Målvaktsutbildning D".
- 8.8.3 Utbildningar från RF-SISU där vi är prioriterade till våren: "Relativ energibrist" samt "Kost och ätstörning"
- 8.8.4 "Ledare som lyssnar" är en kurs som flera gått och som rekommenderas.

9 Serieläggning

- 8.9.1 Förarbete pågår i flera lag.

10 Kiosk

- 8.10.1 -

11 Fotbollens dag 2025

- 7.11.1 P12 är inte intresserade av Fotbollens dag 2025.
Tillägg 241118: P-13/14 fick frågan men tackade nej. F14-15 tar Fotbollens dag.
- 7.12.2 Datum för nästa års Fotbollens dag sätts så fort som möjligt. Extra tömning av sopor behöver beställas inför dagen. JGa

8.11.1 JSF summerar rutiner samt bra idéer och lämnar över till JGa inför Fotbollens Dag. JSF

12 Fotbollsskola 2025

8.12.1 P12 har Fotbollsskolan även 2025. De tar fram bra rutiner till nästa lag som tar över samt gör en överlämning.

13 Nya lag

7.13.1 P/F-19 har startats. Representant önskas till nästa möte. NM

14 Rasbo IP – planskötsel

8.14.1 Plangruppen önskar få göra en avslutningsaktivitet. Kostnaden tas av sektionen.

15 Rasbo IP – husgruppen (ny punkt, möte 6)

7.15.1 Ska även innebandyn och orienteringen vara med i husgruppen? JSF
Husgruppen uppgift är tex att ta hand om larm från värmepumpen, mindre snickerijobb, gräsklippning/röjning utanför plangruppens område, vattna blommor mm.

Det finns buskar nedanför 9-mannaplanen som gör punka på bollar. Det har röjts men är en bra syssla för Husgruppen! Blir det ett stort arbete kan vi ta det på underhållsdagen.

Tilllägg 241118: Nyhet läggs in i laget.se.

16 Allmänt – Rasbo IK-mailen

8.16.1 -

17 HS – Info från senaste mötet

8.17.2 -

18 Årshjul – Årschema fotboll

Januari: Verksamhetsberättelser skickas till HS, Belastningsregister redovisas, Budgetmöte hålls, Budget lämnas till HS (mitten jan)

Februari:

Mars:

April: Underhållsdag, utomhusträningar vid Rasbokilsbygdegård 100kr/tillfälle

Maj: IP öppnas, Spelaravgift betalas in, Fotbollens Dag

Juni: Fotografering

Juli: Sommarfotboll

Augusti: Fotbollsskola

September:

Oktober: Underhållsdag, IP stängs

November: Träningstider för vintersäsongen

December: Verksamhetsberättelse/lag

19 Övrigt

- 7.19.1 Hjärtstartare ska köpas in till IP. Insamling pågår på FB, bidrag mottages tacksamt. Laminerade snabbguider (HLR, STROKE/AKUT) mm sätts upp nästa säsong på container, wc mm.
Tillägg 241118: Hjärtstartare har köpts in, monteras i klubbhuset.
- 8.19.1 Rasbo vann lotteri, vinsten: i Sverigematchen 19/11 mot Azerbajdzjan kommer några av våra spelare i Rasbo IK (ålder 7-9) gå med svenska truppen in på plan.
- 8.19.2 NM sitter kvar som ordförande så länge vi önskar och så länge hon orkar.
- 8.19.3 Varje lag tar fram några rader till Verksamhetsberättelsen senaste 15 december. ALLA Text skickas till JSF som sammanställer. Mall skickas ut till ledarna.
Följande togs upp vid Verksamhetsutveckling 2024 (se sep protokoll), ses över inför säsong 2025:
- 8.19.4 Hur förhindrar vi att barn och ungdomar slutar i våra lag?
Viktigt att ställa frågan till dem om de trivs och vad som kan förbättras i laget. Enkät/utvecklingssamtal ska skickas ut i alla lag.
- 8.19.5 Fler föräldrar behöver engagera sig som ledare. Det är ett fåtal ledare som engagerar sig i många lag (fotboll/innebandy) eller har uppgifter och engagemang inom RIK.
- 8.19.6 Inför att lag börjar köra 5-mannaspel – ska de då slås ihop med nästa lag och att vi delar upp de på pojkar resp flickor?
- 8.19.7 Rutiner kring matchvärdsskap ses över.
Planera pregame innan matcher, ev lottförsäljning. Specifiera ner skallkrav för matchvärdsskap för resp sektion. Hissa flaggor ingår i uppgiften. Rutiner kring hur man ska parkera ses över så att fria vägar hålls och att räddningstjänst ALLTID kan komma in på plan samt fram till Klubbhuset.
- 8.19.8 Inför ny säsong och vid nya ledare önskas det ledarträffar.
Instruktioner för kassörer, lagledare, tränare osv ses över samt vilka uppgifter som ska tas om hand och fördelas inom laget. Fadderverksamhet efterfrågas på ledarnivå. Rutiner kring överlämning av uppgifter ses över.
- 8.19.9 Se över hjulen på målen så de går att rulla alternativt köpa in nya 7-mannamål. Kostnader läggs in i budgeten för 2025.
- 8.19.10 De familjer som inte har råd med tex medlemskap, träningsoverall, fotbollsskor kan ansöka om bidrag via "Alla ska ha råd" (ansökan sker av RIK, kontakta din lagledare) eller Majblomman. HS kollar upp om Svenska kyrkan kan bidra med stöd.
- 8.19.11 Skulle det gå att planera och köra cuper tillsammans inom föreningen? Boka bussar så alla åker gemensamt och att man ev bor tillsammans. Går detta att styra inom sektionerna? Är det önskvärt?

20 Nästa möte

Budgetmöte: 2025-01-13 kl 19.00

Nästa ordinarie möte: 2025-01-20 kl 19.00

21 Mötet avslutas